
                

Αθήνα, 23 Ιουνίου 2025 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

ΠΡΟΣ: 1. Υπουργό Εξωτερικών, κ. Γεώργιο Γεραπετρίτη 

  2. Υπουργό Εσωτερικών, κ. Θεόδωρο Λιβάνιο 

  3. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη, κ. Μιχάλη Χρυσοχοΐδη 

 

Θέμα:  « ‘Πολιτιστική’ παρέλαση Σκοπιανών στο κέντρο της Κατερίνης με 

πλακάτ που εμφάνιζε το όνομα ‘Makedonija’, χωρίς γεωγραφικό 

προσδιορισμό». 

 

Πολυπολιτισμικό ‘συμπόσιο’ ξενόφερτων συλλόγων και αλλοδαπών οργανώσεων, 

υπό την αιγίδα μιας οργάνωσης ονόματι «European Association of Folklore 

Festivals» με έδρα τη Βουλγαρία, διεξήχθη το περασμένο Σαββατοκύριακο σε 

κεντρικό οδό της παραλίας της Κατερίνης, στην «καρδιά» της Πιερίας. 

Ανάμεσα στους συμμετέχοντες, φωτογραφικό υλικό αποτύπωσε σκοπιανούς - εν 

χορδαίς και οργάνοις - να παρελαύνουν ανενόχλητοι προβάλλοντας αλυτρωτικά 

σύμβολα και πλακάτ που ανέγραφαν το όνομα «Makedonija» (χωρίς γεωγραφικό 

προσδιορισμό) και όχι την επίσημη ονομασία του κρατιδίου τους, ήτοι Βόρεια 

Μακεδονία. 

Σαν να μην έφτανε αυτό, Κοσσοβάροι (ενδεχομένως φανατικοί Αλβανόφωνοι) 

καρναβαλιστές εντοπίστηκαν να κυματίζουν σημαίες του μη αναγνωρισμένου 

κράτους του Κοσσόβου. 

 

 

 

 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

6677

Ημερομ. Κατάθεσης:

23/6/2025



Ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί: 

1. Με ποιο τρόπο σκοπεύει η Ελλάς να αντιδράσει στις προκλητικές και απαράδεκτες 

αυτές ενέργειες σκοπιανών και κοσσοβάρων σωματείων; 

2. Ποιος έδωσε επίσημη άδεια για τη διεξαγωγή αυτής της πολιτιστικής εκδήλωσης; Η 

αρμόδια Περιφερειακή Ενότητα Πιερίας της Κεντρικής Μακεδονίας  ή ο Δήμος 

Κατερίνης; Με ποιο τρόπο περιφρουρήθηκε η ασφάλεια και η τάξη; Δόθηκαν οι 

απαραίτητες εγγυήσεις από τη διοργανώτρια αρχή για την τήρηση της νομιμότητας 

και αν όχι, γιατί; Κλήθηκε η επέμβαση της αστυνομίας για να επιβάλει την τάξη; 

Υπήρξαν συλλήψεις; Αναζητήθηκαν ποινικές ή/και διοικητικές ευθύνες; 

3. Γιατί δεν απαγορεύτηκε η προκλητική «παρέλαση» των Σκοπιανών επισκεπτών, οι 

οποίοι αυτοπαρουσιάστηκαν ως γνήσιοι «Μακεδόνες» κατά παράβαση της διεθνούς 

συνθήκης (συμφωνίας των Πρεσπών), παρά το γεγονός πως η Ελληνική κυβέρνηση 

είναι υποχρεωμένη, σύμφωνα με τα λόγια του ΠΘ, να την εφαρμόσει  στο ακέραιο, 

αφού θεωρείται - τάχα - τετελεσμένο γεγονός, ήδη από την προηγούμενη 

διακυβέρνηση; 

4. Αφού δεν έχουμε αναγνωρίσει το Κόσσοβο ως ανεξάρτητο κράτος, τι σκοπεύετε να 

κάνετε σε όσους προκλητικά ανέμιζαν τη σημαία τους (σε ένα πολιτιστικό γεγονός), 

εντός της Ελληνικής επικράτειας; 

 

 

Ο ερωτών 

Αθανάσιος Χαλκιάς  

Ανεξάρτητος Βουλευτής 

Α’ Αθήνας 

 

 




